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Zápis z 21. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

 
Datum: 1.9.2012, 9:00, Olomouc 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV , N.Endal, P. Bohumský, J. Brothánek – členové VV  
Z.Jirásek – předseda DR‐host, P.Nedoma – předseda KVS‐host 
 

 

VV projednal: 

 

1) Konstatovaní předsedy VV, že toto zasedání VV bude zkrácené z důvodu účasti celého VV 
v řízení World tour. VV se omezí pouze na ekonomické výsledky, schválení nominace na ME 
v Dánsku a projednání koncepce KVS. 

2) Částečně ekonomické výsledky ČAST, zejména problematiku vykazování těchto výsledků. Na 
základě zvěřejněni stavu k 31.7.2012 se VV shodl, že je nutné dále dopracovat některé 
návaznosti vykazování rozpočtu na účetní osnovu. Podrobné výsledky hospodaření 
projedná na příštím zasedání VV, stejně tak VV projedná i změny ve výkaznictví a svůj návrh 
předloží k posouzení DR. 

3) Přepracovanou zprávu konceptu činnosti KVS jejím novým předsedou P.Nedomou.  
 

VV schválil: 

 

1) Nominaci  reprezentace  na  ME  v Dánsku  ve  dnech  17.‐21.10.2010.  Hráčky  a  hráči  : 
Vacenovská,  Šrbíková,  Hadačová,  Pěnkavová,  Matelová,  Prokopcov,  Korbel,  Konečný, 
Širůček,  Jančařík,  Tregler.  Trenéři  :  Demek,  Cecava,  Plachý,  2 maséři,  vedoucí  výpravy  : 
N.Endal, zástupce ČAST na volební kongres ETTU : předseda ČAST Z.Špaček. Účast předsedy 
KVS a mediálního zástupce projedná VV korespondenčně v nejbližších dnech. 
 

2) Koncepci KVS přednesenou P. Nedomou, předsedou KVS. 
 

3) Zřízení dalších tří SPS (Sportovních středisek mládeže) dle výběru KM:                                                              
SK Frýdland nad Ostravicí, SKST Liberec, Sokol Plzeň V. 
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VV projednal: 
 

1)  Na  návrh  P.Bohumskému  vrátit  se  na  příštím  VV  ještě  k tématu  počtu  MR  mládeže, 
vzhledem  k důstojné  presentaci  stolního  tenisu,  struktury  nominovaných  hráčů, 
ekonomickým aspektům a nemožnosti uspořádat praktickou část školení rozhodčích.  

 
VV uložil: 

 

1) J.Brohánkovi: dopracovat účetní osnovu ekonomických výkazů. 

T posunut do: 15.9.2012  

 

2) P.Nedomovi (garant N.Endal) : při každé nominaci reprezentace podat její stručné vysvětlení 
od trenérů pro stolně‐tenisovou veřejnost  

T : průběžně 

 

 

Jednání ukončeno v 13:00. 

Příští zasedání VV : 17.9.2012 ve 13 hodin v Praze 

 
Zapsal: Špaček 
Schválil: J.Brothánek, Z.Špaček 


